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Typee is the first "romance" of the South Seas, a semi-autobiographical account of life
in the Marquesas Islands in the 1840s. A blend of personal experience and the
narratives of explorers and missionaries, it influenced many later writers on the Pacific,
including Robert Louis Stevenson and Jack London. This edition offers an Introduction
that considers the book from a post-colonial perspective, and detailed annotation of
Melville's allusions.
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标签

文学

美国文学

小说

英文

美国

浪漫主义

评论

不是喜剧，或许称作传奇，带有历险色彩，苦乐兼容，但至今想起某些片段仍然会发笑
，继而，就是那个文明与野蛮，人性与自然的思考，这般反讽实属难得。
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-----------------------------
传奇经历系列小说，用来调节生活情趣还可以。完全就没带入原始生活与文明生活的对
比思考，简单看看作者开脑洞想出的原始部落生活就可以了，毕竟过时

-----------------------------
Melville的第一部小說，挺受歡迎的。但平心而論，算不上了不起的作品。
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-----------------------------
Typee_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Typee
	标签
	评论
	书评


